
Zápis z Valné hromady spolku ATLETIKA HOSTIVAŘ z.s. za rok 2024 
konané dne 17.3.2025 

 

Zahájení 
Valnou hromadu spolku (dále jen VH) ATLETIKA HOSTIVAŘ z.s. za rok 2024, konanou dne 17.3.2025 

zahájil předseda spolku Jan Kotrouš v 18:00. Všichni přítomní s předstihem obdrželi pozvánku s 

programem VH a výsledky hospodaření za rok 2024. K pozvánce ani k výsledkům hospodaření neměl 

nikdo připomínky. 

Volba Komisí 
Předsedající podal návrh na členy návrhové a mandátní komise. Tyto byly navrženy následovně: - 

• mandátní komise: Michaela Kotroušová, Filip Severa 

• volební komise: Milan Kovář, Štěpán Konopík  

Navržení členové obou komisí své funkce odsouhlasili a komise byly následně schváleny jednomyslně 

všemi přítomnými na VH. 

Zpráva o činnosti 
Předsedající přednesl zprávu o činnosti spolku za rok 2024. Za zprávu o činnosti po stránce sportovní 
lze pokládat ročenku. Ročenka je k dispozici na webových stránkách spolku (www.atletikahostivar.cz). 
Předsedající upozornil i na archiv ročenek od roku 1986, dostupný též na webových stránkách spolku. 
 
Významné sportovní úspěchy - jednotlivci:  

• Účast na MČR juniorů a dorostu v hale i venku (Břenda, Ďurkechová, Červený) 

• Účast na MČR v krosu (Nevole, Dočkal, Ježek) 
 
Výsledky družstev: 

• Všechna družstva přihlášená do soutěží PAS (celkem 7 družstev) závodila uspokojivě. I přes 
zvyšující se výkonnost jednotlivců se bohužel potýkáme s nižší základnou, která je pro 
úspěchy družstev klíčová. 

• Muži skončili 2. v městském přeboru družstev, ženy se ve stejné soutěži umístily na 3. místě. 
 
Pořadatelská činnost 

• Podařilo se nám uspořádat 3 soutěže krajského významu, konkrétně: 
o Přebor Prahy mladšího žactva 
o Kolo MPD mladšího žactva 
o Kolo MPD mužů a žen 

• Dále jsme uspořádali větší množství „interních“ závodů 

• Podařilo se uspořádat soustředění v Houšťce, Jindřichově Hradci a Velké Úpě 
 
Organizační činnost 

• Podařilo se zajistit finance na běžný chod klubu, zejména díky získání dotačních prostředků z: 
o Dotace Můj klub 
o Dotace Hl. m. Prahy 
o Dotace Prahy 15 

• Předsedající poděkoval jmenovitě Ivaně Šloufové a Petře Černé za zásadní pomoc ve 
zpracování podkladů pro dotace a za jejich vyúčtování. 



• Předsedající dále pozitivně hodnotil červnovou akci – předání daru od Jakuba Vadlejcha za 
účasti médií.  

 

Kontrola plnění úkolů z minulé VH 
Předsedající zrekapituloval stručně úkoly z VH za rok 2023 a okomentoval, zda byl daný úkol splněn či 

nikoliv: 

A) Nákup dresů – splněno 

B) Rozvoj komunikace přes sociální sítě a web – částečně splněno 

a. Poděkování Štěpánovi Konopíkovi 

C) Ověření možností financování cílové kamery z prostředků MČ Praha Petrovice – splněno 

a. Financování uvedenou cestou není možné 

Zpráva o hospodaření a návrh rozpočtu 

Zpráva o hospodaření byla prezentována formou „výsledovky“, se kterou předseda seznámil členy 

VH. Následně byl diskutován návrh rozpočtu na příští rok.  

Rozpočet i výsledovka jsou přílohou tohoto zápisu. 

Plán činnosti na rok 2025 
Sportovní cíle: 

• Uspokojivá účast družstev v soutežích PAS 

• Účast na MČR jednotlivců ve všech kategoriích mládeže 

• Medaile z MČR jednotlivců 

• Každý člen spolku absolvuje během roku alespoň 6 závodních dnů 

Pořadatelská činnost: 

• Uspořádat úspěšně závody přidělené od PAS, tedy: 

o 18. – 19.6. Přebor Prahy mladšího žactva 

▪ Ředitel Petr Behenský 

o 6.6. kolo družstev MPD mužů a žen 

▪ Ředitel Milan Kovář 

• Úkoly: 

o Milan Kovář zajistí cílovou kameru na výše uvedené závody přidělené od PASu 

▪ Ověří možnost automatického exportu z kamery do Atletické kanceláře 

o Výbor zajistí obnovu licenčního klíče pro Atletickou kancelář 

Vyhlášení nejlepších sportovců / výkonů za rok 2024 
Výbor spolku se rozhodl ocenit následující sportovce za vynikající reprezentaci spolku v roce 2024.  

• Karolína Dziegielewska 

• Maria Ďurkechová 

• Jonáš Červený 

• Daniel Břenda 

• Martina Chudová 

• Michaela Červená 

Přítomní obdrželi z rukou předsedy spolku pamětní list a dále finanční odměnu. 



Volba výboru 
Stanovy spolku ATLETIKA HOSTIVAŘ určují volbu výboru jednou ročně, a to v rámci VH. Z tohoto 

důvodu stávající výbor odstoupil a volební komise řídila volbu nového výboru.  

Z doložené prezenční listiny, seznamu členů a s přihlédnutím ke stanovám oddílu, mandátní komise 

konstatovala, že VH je usnášeníschopná.  

Volební komise předložila ke schválení návrh na složení nového výboru spolku:  

Navrhovaní členové: 

• Jan Kotrouš 

• Jan Dostál 

• Petra Černá 

• Milan Kovář 

• Petr Behenský  

Nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Nový výbor byl VH jednomyslně schválen, mimo Petra 

Behenského, který se zdržel.  

Z pětičlenného výboru byl za předsedu navržen jediný kandidát: 

• Jan Kotrouš  

Hlasování výboru proběhlo poměrem 4 pro, 0 proti, 1 se zdržel Jan Kotrouš byl tedy zvolen 

předsedou spolku 

Diskuze 
A) Nákup triček pro děti kolem 12 let (modrá, bavlněná trička XS a S) 

a. Zajistí Petr Behenský po dohodě se Sárou Hejnicovou 

B) Návrh na zvýšení členských příspěvků 

a. Výbor a trenéři v říjnu 2025 zrevidují výši příspěvků a navrhnou výši příspěvků na rok 

2026 

C) Využívání WC u tenisu a v budově SCUK 

a. Trenéři edukují svěřence o možnosti využití WC 

D) Odměny trenérům 

a. Stručně byla zrekapitulována pravidla pro aktuální výpočet odměn trenérů a byly 

diskutovány další návrhy a přístupy 

b. Výstupy: 

i. Navýšení rozpočtu na mzdy o 60 000,- CZK 

ii. Z celkového rozpočtu na mzdy se mezi trenéry rovným dílem rozdělí 

150 000,- Kč 

iii. Zbytek z rozpočtu na mzdy se rozdělí dle současného klíče 

iv. Výše uvedený algoritumus bude aplikován od září 2025 s novými dohodami i 

provedení práce 

E) Správa webu a sociálních sítí 

a. Výbor spolku otevírá výběrové řízení na správu webu www.atletikahostivar.cz 

b. Odměna: 1000,- Kč / měsíc 

c. Kritéria: Alespoň 4 příspěvky měsíčně, celková funkčnost webu 

d. Na místě se přihlásil Štěpán Konopík 

 

http://www.atletikahostivar.cz/


F) Zhodnocení dostupných finančních prostředků 

a. VH ukládá výboru spolku, aby se aktivně zabýval možnostmi zhodnocení dostupných 

finančních prostředků např. formou termínovaného vkladu 

G) Návrh na jednorázovou odměnu za práci pro klub ve výši 10 000,- Kč pro Ivanu Šloufovou 

a. Návrh nebyl Ivanou Šloufovou akceptován 

H) Úklid pomůcek 

a. Apel na trenéry, aby zajistili úklid tréninkových pomůcek na své místo 

Usnesení VH 
Mandátní komise seznámila přítomné s usnesením, které VH jednomyslně schválila ve znění: 

• VH zvolila výbor ve složení: Petr Behenský, Petra Černá, Jan Dostál, Jan Kotrouš, Milan Kovář. 

• Výborem byl za předsedu zvolen Jan Kotrouš 

• VH vzala na vědomí zprávu o hospodaření za rok 2024 a rozpočet na rok 2025 

• výbor spolku bude zajišťovat plnění návrhu činností projednaných v diskuzi 

• Na závěr předsedající poděkoval všem přítomným. 

 

 

Přílohy: 

• Výsledovka  

• Návrh rozpočtu 

• Prezenční listina 

 

Zapsala Michaela Kotroušová 

V Praze dne 17.3.2025 


